
Vragen voor het vragenuur van 6 december 2023 van 15.30 – 16.20 uur 

I Vragen van de fracties van VVD, Stadspartij 100% voor Groningen en CDA over betaald parkeren in
autovrije wijken (Rik Heiner)

Het Ebbingekwartier is een autovrije wijk, bewoners zijn voor het parkeren aangewezen op de 
parkeergarage aan het Boterdiep. In het Dagblad van 4 december stond een artikel over de 
ervaringen hiermee, ook in het licht van autovrije wijken die er in de toekomst nog komen, zoals de 
Suikerzijde. Nu maken de VVD, de Stadspartij 100% voor Groningen en het CDA zich grote zorgen over
de stijgende kosten voor het parkeren in deze autovrije wijken. Inwoners zijn namelijk aangewezen op
deze parkeermogelijkheid, op het moment dat mensen daar gaan wonen gaan ze uit van een bepaald 
bedrag. Maar de gemeente maakt het steeds duurder, dat terwijl het leven op dit moment al duur 
genoeg is. 

1. Hoe gaat het college waarborgen dat in autovrije wijken de parkeerkosten niet de pan uit 
rijzen?

II Vragen van de VVD-fractie over de mogelijkheden van een consultatiebureau in Meerstad 
(Elisabeth Akkerman)

Ons bereikte een interessant initiatief: de mensen achter het gezondheidscentrum in Meerstad 
willen ook graag een consultatiebureau toevoegen aan het centrum. Zij hebben hierover al contact 
gelegd met de gemeente en GGD en hebben begrepen dat dit budgettair niet mogelijk is. Aangezien 
Meerstad een kinderrijke wijk is, die groeiende is en er op dit moment zich een unieke kans 
voordoet, namelijk het starten van een gezondheidscentrum, is onze fractie van mening dat het de 
moeite waard is om hier nog eens naar te kijken. Wij hebben aan het college de volgende vragen:

1. Is het college bereid om te kijken naar hoe dit initiatief wél doorgang kan vinden?
2. Denkt het college daarbij ook aan creatieve mogelijkheden, zoals een consultatiebureau met 

aangepaste openingstijden? Of aan een combinatie met het WIJ team dat ook een locatie 
wenst in hetzelfde gezondheidscentrum?

III Vragen van de PvdA-fractie over lange wachttijden veilig Thuis (Rozemarijn Gierkink)

Op 4 december heeft de Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd het Rapport “Zorgen over aanhoudende
lange wachttijden Veilig Thuis” gepubliceerd, waarin ze stelt dat het geen enkele organisatie lukt de 
taken waar wettelijke termijnen voor zijn vastgesteld in het Uitvoeringsbesluit WMO 2015 tijdig uit te 
voeren1. Uit technisch navragen blijkt dat Veilig Thuis Groningen niet bij de groep organisaties met de 
kortste wachtlijsten en wachttijden hoort. De PvdA fractie heeft hierover de volgende vragen.

1. In hoeverre kunnen wij zicht houden op de veiligheid van de leden van het gezin of 
huishouden waarover is gemeld en gaat het college extra veiligheidsmaatregelen treffen om 
de veiligheid van alle gezinnen en huishoudens op de wachtlijst te garanderen?

2. Hoe verhoudt deze structurele wachtlijstproblematiek zich tot ons nieuwe beleid waarbij we 
juist inzetten op meer meldingen en hulpverlening binnen 48 uur. 

1https://www.igj.nl/publicaties/rapporten/2023/12/04/rapport-zorgen-over-aanhoudende-lange-wachttijden-
veilig-thuis


